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Fråga – Angående maxtaxa i färdtjänsten
På kommunfullmäktige i oktober 2023 lade Moderaterna fram en motion om att införa
maxtaxa i färdtjänsten.

Det är en mycket angelägen fråga för oss i kommunen, att ge alla med funktionshinder
samma möjligheter till att vara inkluderade i samhället, att få möjlighet att delta på aktiviteter
utan att förlita sig på närståendes möjligheter till transport, samt att den privata ekonomin
inte ska vara avgörande för om personen kan färdas till de aktiviteter denne önskar delta i.

Vi moderater har antagit att detta är en mycket angelägen fråga för alla politiska partier och
att motionen därför skulle behandlas skyndsamt.

Vi måste ge dem med funktionshinder, med behov av transporthjälp, likvärdiga möjligheter
att delta som fullvärdiga medlemmar i samhället, vilket vi inte gör idag. Idag är deras
möjlighet till deltagande i samhället beroende av deras egen eller närståendes möjlighet till
ekonomisk hjälp.

Med anledning av ovanstående frågar jag följande:

● Vilket är det/de primära skälet/skälen till att beredningen av motionen dröjer, samt
finns det ekonomiska eller ideologiska motiv till att man väntar med att behandla
motionen i fullmäktige?
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